尊敬的朱语眉女士:

我们很荣幸通知您,您提交的摘要"中国慢性阻塞性肺疾病早期筛查与整合干预的成本效果评估:基于智能体模型"已被选中于2025年 IHEA 大会上进行展示。该大会将于2025年7月19日至23日在巴厘岛国际会议中心举行。

为确认您的参会,请务必于2025年4月4日前完成注册手续。

期待您莅临大会。

此致敬礼!

国际卫生经济学会执行董事

Diane McIntyre

2025年3月18日



Administrative office: 1 Eglinton Avenue East, Suite 705 Toronto, ON M4P 3A1 Canada

Registered Office: 502 W 7th ST, STE 100, Erie, PA 16502 USA

March 18, 2025

Dear Yumei Zhu,

We are pleased to confirm that your abstract "Evaluating Cost-Effectiveness of Early Screening and Integrated COPD Interventions in China: An Agent-Based Model" has been selected for presentation at the 2025 IHEA Congress to be held at the Bali International Convention Centre from July 19-23, 2025.

To confirm your participation, please ensure you register by April 4, 2025.

We look forward to your participation in the Congress.

Kind Regards,

Diane McIntyre, Executive Director

International Health Economics Association

If you require further information,

1. B. 17:1-49R

please contact a member of our events team at events@healtheconomics.org

General congress information can also be found on our website: https://healtheconomics.org/congress/

